



CMP/APR/2026/0002

إعلان
Announcement

Date	01/04/2026	التاريخ
Company Name	مجموعة جي إف إنتش المالية ش.م.ب. GFH Financial Group B.S.C.	إسم الشركة
Trading Code	GFH	رمز التداول
Subject	خبر صحفي من مجموعة جي إف إنتش المالية Press Release by GFH Financial Group	الموضوع
Information	تود مجموعة جي إف إنتش المالية ("جي إف إنتش" أو "المجموعة") الإعلان عن اعتماد تغيير اسمها التجاري إلى "بنك جي إف إنتش ش.م.ب"، في خطوة استراتيجية تعكس التحول الجوهري في نموذج أعمالها وتعزز وضوح هويتها كمؤسسة مصرفية واستثمارية متكاملة. لمزيد من التفاصيل بالإمكان الإطلاع على الخبر المرفق. GFH Financial Group ("GFH" or "the Group") wishes to announce the approval of its change of commercial name to "GFH Bank B.S.C.", in a strategic move that reflects a fundamental transformation in its business model and reinforces the clarity of its identity as an integrated banking and investment institution. For further details please refer to the attached release.	المعلومة
Expected Financial Impact	لا يوجد أثر مالي No financial impact	الأثر المالي المتوقع

Name	Mariam Jowhary	الإسم
Title	Head of Compliance & AML	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		DocuSigned by: 57756F47F0FB486...



GFH Financial Group Transforms into “GFH Bank”

Manama, Bahrain – 01 April 2026: GFH Financial Group (“GFH” or “the Group”) announced the approval of its change of commercial name to “GFH Bank B.S.C.”, in a strategic move that reflects a fundamental transformation in its business model and reinforces the clarity of its identity as an integrated banking and investment institution.

The approval was granted during the Extraordinary General Meeting for the financial year ended 31 December 2025, which was held via virtual means, where shareholders approved the change of the commercial name, in addition to amending the Memorandum and Articles of Association in line with this change.

This transformation comes at a time when credit, financing and treasury activities account for approximately 60% of the Group’s overall business, within an integrated business model focused on diversifying income streams and enhancing long-term financial sustainability.

Over recent years, the Group has also adopted a partnership-driven model in asset management, through the establishment of associate companies in collaboration with specialised partners to directly manage investment activities. This approach enhances operational efficiency while enabling the Group to focus on developing its core banking platform.

Commenting on the occasion, **Mr Hisham Alrayes, Chief Executive Officer and Board Member**, said: “The change of name to ‘GFH Bank’ directly reflects the transformation the Group has undergone in recent years. While we were previously focused primarily on asset management, today we are increasingly driven by credit, financing and treasury activities, which represent a significant share of our business and revenues. It is therefore important that our name clearly reflects this evolution to investors and the market.”

He added: “At the same time, we continue to develop our wealth and investment management activities through a partnership model with specialised institutions, enhancing efficiency and ensuring sustainable growth in this segment. The name change comes at a pivotal stage, alongside the acceleration of our digital transformation and the launch of our digital platforms, marking a key step in consolidating a fully integrated business model aligned with our future ambitions.”

The adoption of the new name reflects a forward-looking vision aimed at reinforcing the Group’s position as a leading regional financial institution, capable of delivering integrated banking and investment solutions across its key business lines, including



Wealth & Investment Management, Credit & Financing, and Treasury & Proprietary Investments.

GFH Financial Group currently manages assets and funds valued at approximately US\$24 billion, including a global investment portfolio spanning the GCC, the United States of America and Europe, across sectors including logistics, healthcare, education, technology and real estate. GFH's shares are listed on the Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market.

-Ends-

About GFH Financial Group B.S.C.

GFH Financial Group, licensed as an Islamic wholesale bank by the Central Bank of Bahrain and headquartered at GFH House, P.O. Box 10006, Manama Sea Front, Kingdom of Bahrain, is one of the most recognised financial groups in the GCC region. Its businesses include Wealth & Investment Management, Credit & Financing Income and Treasury & Proprietary Income, with assets and funds under management of around US\$24 billion. The Group's investments are principally focused across the GCC, the United States and Europe. GFH is listed in Bahrain Bourse, Abu Dhabi Securities Exchange, Boursa Kuwait and Dubai Financial Market. For more information, please visit www.gfh.com.

Media Contacts:

GFH Financial Group

Nawal Al-Naji

Senior Manager- Corporate Communications

Tel: [+973 17538538](tel:+97317538538)

Email: nalnaji@gfh.com

Website: www.gfh.com



"مجموعة جي إف إتش المالية" تتحول إلى "بنك جي إف إتش"

المنامة، البحرين – 01 أبريل 2026: أعلنت مجموعة جي إف إتش المالية ("جي إف إتش" أو "المجموعة") عن اعتماد تغيير اسمها التجاري إلى "بنك جي إف إتش ش.م.ب"، في خطوة استراتيجية تعكس التحول الجوهري في نموذج أعمالها وتعزز وضوح هويتها كمؤسسة مصرفية واستثمارية متكاملة.

وجاءت هذه الموافقة خلال اجتماع الجمعية العامة غير العادية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025، والذي عُقد عبر وسائل الاتصال المرئي، حيث أقرّ المساهمون تغيير الاسم التجاري، إلى جانب تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي بما يتماشى مع هذا التغيير.

ويأتي هذا التحول في وقت باتت فيه أنشطة الائتمان والتمويل والخزانة تشكل ما بين 60% من إجمالي أعمال المجموعة وذلك في إطار نموذج أعمال متكامل يقوم على تنويع مصادر الدخل وتعزيز الاستدامة المالية.

كما اعتمدت المجموعة خلال السنوات الماضية نموذج الشراكات في إدارة الأصول، من خلال تأسيس شركات زميلة بالتعاون مع شركاء متخصصين تتولى إدارة الأنشطة الاستثمارية بشكل مباشر، بما يعزز الكفاءة التشغيلية ويتيح التركيز على تطوير المنصة المصرفية الأساسية للمجموعة.

وفي معرض تعليقه على هذه المناسبة، صرّح السيد هشام الرئيس، الرئيس التنفيذي وعضو مجلس الإدارة بالقول: "يمثل تغيير الاسم إلى 'بنك جي إف إتش' انعكاساً مباشراً للتحول الذي شهدته المجموعة خلال السنوات الماضية. فبعد أن كانت تركز بشكل أساسي على إدارة الأصول، أصبحت اليوم تعتمد بشكل كبير أيضاً على أنشطة الائتمان والتمويل والخزانة والتي تساهم بحصص كبيرة من أعمالنا وإيراداتنا. ومن هنا، كان من المهم أن يعكس اسمنا بوضوح طبيعة هذا التحول أمام المستثمرين والأسواق."

وأضاف: "في الوقت ذاته، نواصل تطوير أعمال إدارة الثروات والاستثمار من خلال نموذج الشراكات مع مؤسسات متخصصة، بما يعزز كفاءة هذا القطاع ويضمن استدامة نموه. ويأتي تغيير الاسم في توقيت مناسب، بالتوازي مع تسارع التحول الرقمي وإطلاق منصتنا الرقمية، ليشكل خطوة أساسية في ترسيخ نموذج أعمال متكامل يواكب تطلعات المرحلة المقبلة."

ويعكس اعتماد الاسم الجديد رؤية مستقبلية تركز على ترسيخ مكانة المجموعة كمؤسسة مالية إقليمية رائدة، قادرة على تقديم حلول مصرفية واستثمارية متكاملة عبر مجموعة من خطوط الأعمال الرئيسية التي تشمل إدارة الثروات والاستثمار، والائتمان والتمويل، والخزانة والاستثمارات الخاصة.

يُذكر أن مجموعة جي إف إتش المالية تدير أصولاً وأمواً تبلغ قيمتها نحو 24 مليار دولار أمريكي، بما في ذلك محفظة استثمارية عالمية تمتد عبر دول مجلس التعاون الخليجي والولايات المتحدة الأمريكية وأوروبا ، وتغطي



قطاعات الخدمات اللوجستية والرعاية الصحية والتعليم والتكنولوجيا والعقارات. كما أن أسهم المجموعة مدرجة في بورصة البحرين وسوق أبوظبي للأوراق المالية وبورصة الكويت وسوق دبي المالي.

-النهاية-

نبذة حول جي إف إنتش المالية ش.م.ب:

تُعد مجموعة جي إف إنتش المالية، المرخصة كبنك إسلامي من الفئة الشاملة من قبل مصرف البحرين المركزي، والتي يقع مقرّها الرئيسي في مرفئ البحرين في المنامة، مملكة البحرين، وتعد واحدة من أبرز المجموعات المالية المعترف بها في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي. وتشمل أعمال المجموعة إدارة الثروات والاستثمار، والائتمان والتمويل، والخزانة والاستثمارات الخاصة، ويبلغ حجم الأصول والأموال التي تديرها حوالي 24 مليار دولار أمريكي. وتركز استثمارات المجموعة بشكل رئيسي في دول مجلس التعاون الخليجي والولايات المتحدة الأمريكية وأوروبا. كما أن مجموعة جي إف إنتش مدرجة في بورصة البحرين، وسوق أبوظبي للأوراق المالية، وبورصة الكويت، وسوق دبي المالي. لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: www.gfh.com.

للمزيد من المعلومات والاستفسارات الإعلامية، الرجاء الاتصال بـ:

نوال الناجي

مدير أول – قسم العلاقات المؤسسية، مجموعة جي إف إنتش المالية

هاتف: +973 17538538

البريد الإلكتروني: nalnaji@gfh.com

الموقع الإلكتروني: www.gfh.com